



MEMBERSHIP APPLICATION

We appreciate your interest in becoming a member of the New Brunswick SPCA! Annual members receive a welcome letter, a copy of the current NBSPCA bylaws, periodic newsletters and updates about the important work that we do, may offer for or nominate others for the Board of Directors, serve on committees, and may attend and vote at our Annual General Meeting.

Full Name: _____ **Date of Birth (M/D/YY):** _____

Mailing Address: _____

Phone Number: _____ **Email Address:** _____

Membership is FREE with a donation of \$20.00 or more to the New Brunswick SPCA (*New Brunswick SPCA is a CRA registered charity and official tax receipts will be issued at the end of the calendar year*)

NOTE: ALL Members must be 18 years of age or older. Memberships are renewable annually and are valid from the date of the donation is received until December 31. ALL membership applications are subject to the approval of the Board of Directors under Bylaw No.2 and No.3, and has the sole discretion to refuse membership to any person who is opposed to, or has acted in opposition to, the objectives of the NBSPCA.

Please check ONE of the following:

_____ I have already made a donation of \$20.00 or more since January 1 and would like to become a member (*subject to verification*).

_____ I would like to make a donation of \$ _____ to the New Brunswick SPCA and receive a complimentary membership.

_____ I would like to become a monthly PAW member (please see attached form)

Please check ONE of the following methods of payment:

_____ Cheque (made payable to the New Brunswick SPCA)

_____ VISA or _____ MasterCard #: _____

Name on Card: _____ Exp. Date (M/YY): _____

_____ Electronic Funds Transfer (send to spca@nbnet.nb.ca and password is MEMBER and put your full name in the message box)

Please send completed Membership Application and payment to:

Mail: New Brunswick SPCA, PO Box 1412, Stn. A, Fredericton, NB E3B 5E3

Email: spca@nbnet.nb.ca

Fax: (506) 458-8209

Date of Application: _____ **Signature:** _____



FORMULAIRE DE MEMBRE

Nous apprécions votre intérêt à devenir membre de la SPCA du Nouveau-Brunswick! Les membres annuels reçoivent une lettre de bienvenue, une copie des règlements administratifs actuels de la SPCA NB, des bulletins d'information périodiques et des mises à jour sur le travail important que nous faisons, peuvent proposer ou nommer d'autres personnes au conseil d'administration, siéger à des comités et peuvent assister et voter à notre Assemblée générale annuelle.

Date d'application: _____

Nom complet: _____ **Date de naissance (M/J/AA):** _____

Adresse: _____

No. téléphone: _____ **Courriel:** _____

L'adhésion est GRATUITE avec un don de 20,00\$ ou plus à la SPCA NB (la SPCA NB est un organisme de bienfaisance enregistré de l'ARC et des reçus officiels aux fins de l'impôt seront émis à la fin de l'année).

REMARQUE: TOUS les membres doivent être âgés de 18 ans ou plus. Les adhésions sont renouvelables annuellement et sont valables à partir jusqu'au le 31 décembre. TOUTES les demandes d'adhésion sont soumises à l'approbation du conseil d'administration et en vertu du règlement n.2 et n.3, à la seule discrétion de refuser l'adhésion à toute personne qui s'oppose ou a agi en opposition aux objectifs de la Société.

Veillez cocher UNE des cases suivantes:

_____ J'ai déjà fait un don de 20,00\$ ou plus depuis le 1er janvier et j'aimerais devenir membre (*sous réserve de vérification*).

_____ J'ai déjà fait un don de _____ \$ à la SPCA NB et recevoir une adhésion gratuite.

_____ Je souhaite devenir un membre PAW (veuillez consulter le formulaire ci-joint)

Veillez cocher UNE des cases suivantes:

_____ Chèque (à l'ordre de la SPCA du Nouveau-Brunswick)

_____ VISA ou _____ MasterCard #: _____

Nom sur la carte: _____ Date d'exp. (M/AA): _____

_____ Virements Interac (envoyer à spca@nbnet.nb.ca et le mot de passe est MEMBRE et mettre votre nom complet dans la boîte de message)

Veillez envoyer la demande d'adhésion remplie et le paiement à :

Courrier: SPCA Nouveau-Brunswick, CP 1412, Stn. A, Fredericton, N-B E3B 5E3

Courriel: spca@nbnet.nb.ca

Télécopier: (506) 458-8209

Date d'application: _____ **Signature:** _____